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Annual General Meeting 2017 

The CANB held its Annual General Meeting on June 15th, 2017. There were 19
participants this year. Reports were tabled by the President, the Vice-President, the
Treasurer and the Archives Advisor. You can find a copy of the 2016-2017 Annual
Report on our website or by contacting the Archives Advisor. 

Anne LeClair and Felicity Osepchook stepped down from their positions of President
and Treasurer respectively. Anne was President from 2014-2017, and Felicity was
Treasurer from 2008-2017. The CANB would like to express its appreciation for the
time they both gave to their responsibilities as part of the Executive Committee. 
  
Vice-President David Mawhinney became our new President, Julia Thompson, from
the Provincial Archives, was elected as our new Vice-President, and Christine
Lovelace, from UNB Archives and Special Collections, was elected as our new
Treasurer. 
  
We welcome our new Board members. 

Assemblée Générale Annuelle 
  
Le CANB a tenu son Assemblée Générale Annuelle le 15 juin 2017. Nous avons
compté 19 participants cette année. La Présidente, le Vice-Président, la trésorière et
le conseiller en archivistique du CANB ont présenté leurs rapports. Vous pouvez
consulter le rapport annuel 2016-2017 sur le site Web du CANB ou en obtenir un
exemplaire en communiquant avec le conseiller en archivistique. 
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Anne LeClair et Felicity Osepchook ont quitté leurs postes de Présidente et de
trésorière. Anne a occupé le poste de Présidente de 2014 à 2017, et Felicity le poste
de trésorière de 2008 à 2017. Le CANB veut exprimer son appréciation pour le
temps qu'elles ont donné à leurs responsabilités pendant ce temps. 

Notre Vice-Président David Mawhinney est devenu notre nouveau Président, Julia
Thompson, des Archives provinciales, a été élue notre nouvelle Vice-Présidente, et
Christine Lovelace, de l’Université du Nouveau-Brunswick, a été élue notre nouvelle
trésorière. 
  
Nous souhaitons la bienvenue aux nouveaux membres du comité de direction.

CANB Volunteer Award 
 
Our first Volunteer Award was presented this year, the recipient being Brian Hallett
for his work at the York-Sunbury Historical Society. Unfortunately, Brian was unable
to attend the AGM. Ruth Murgatroyd, from the Fredericton Region Museum,
accepted the award in his place.

Sadly, Brian passed away at the Dr. Everett Chalmers Regional Hospital on July 3,
2017. The CANB offers its condolences to his friends and family.
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Prix de bénévolat du CANB

Notre premier prix de bénévolat a été présenté cette année à Brian Hallett pour son
travail à la York-Sunbury Historical Society. Malheureusement, Brian était incapable
de venir à l'AGA. Ruth Murgatroyd, du musée de la région de Fredericton, a accepté
le prix à sa place.

Tristement, Brian est décédé le 3 juillet 2017 à l'Hôpital régional Dr. Everett
Chalmers. Le CANB offre ses condoléances à sa famille et à ses amis.

 
 

Brian Hallett
Photo taken by York-Sunbury Historical Society, Ltd. / 
Photo prise par York-Sunbury Historical Society, Ltd.

Site Visits 

The Archives Advisor is currently booking site visits for the summer of 2017. If you
are interested, please contact Shannon Doiron at 506-453-4327 or at
archives.advisor@gnb.ca. The Archives Advisor can help with project planning, best
practices for your institution, CANB funding applications, CANB Needs
Assessments, as well as professional and technical advice. This service is open to
all CANB members. 
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Visites sur place 

Le conseiller en archivistique fera des visites sur place pendant l’été de 2017. Si
vous êtes intéressé, veuillez communiquer avec Shannon Doiron au 506-453-4327
ou à archives.advisor@gnb.ca. Le conseiller en archivistique peut vous aider à
planifier vos projets, à adopter les meilleures pratiques pour votre établissement, à
préparer des demandes de financement pour le CANB, à remplir l’évaluation des
besoins du CANB, en plus de vous offrir des conseils professionnels et techniques. Il
offre ses services à tous les établissements membres du CANB.

Needs Assessment Survey

Over the course of March 2017, the Archives Advisor made inquiries with regards to
the 2015 Needs Assessment Survey. The CANB is still accepting them, and we
thank those members who have submitted theirs. Should you have any questions,
please do not hesitate to contact the Archives Advisor.

Enquête d’évaluation des besoins

Durant le mois de mars, le conseiller en archivistique s’est renseigné sur l’Enquête
d'évaluation des besoins de 2015.  Le CANB accepte toujours les réponses à
l’enquête et remercie les membres qui ont déjà répondu. Si vous avez des
questions, n'hésitez pas à communiquer avec le conseiller en archivistique.

Website Twitter Email Facebook

This email was sent to <<Email Address>> 
why did I get this?    unsubscribe from this list    update subscription preferences 

Council of Archives New Brunswick/ Conseil des archives Nouveau-Brunswick · PO Box 1204 Sataion A · Fredericton, New Brunswick E3B 5A3
· Canada 

Subscribe Past Issues

mailto:archives.advisor@gnb.ca
http://canbarchives.ca/canb/
http://canbarchives.ca/canb/
https://twitter.com/CANBarchives
https://twitter.com/CANBarchives
mailto:archives.advisor@gnb.ca
mailto:archives.advisor@gnb.ca
http://www.facebook.com/canbarchives
http://www.facebook.com/canbarchives
mailto:%3C%3CEmail%20Address%3E%3E
https://canbarchives.us11.list-manage.com/about?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a&e=[UNIQID]&c=2014197e63
https://canbarchives.us11.list-manage.com/unsubscribe?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a&e=[UNIQID]&c=2014197e63
https://canbarchives.us11.list-manage.com/profile?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a&e=[UNIQID]
http://eepurl.com/bxXeW9
http://us11.campaign-archive.com/home/?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a
http://us11.campaign-archive.com/feed?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a


10/12/2017 CANB Newsletter - Bulletin du CANB

http://mailchi.mp/4758dae58b04/canb-newsletter-bulletin-du-canb?e=[UNIQID] 5/5

Subscribe Past Issues

http://www.mailchimp.com/monkey-rewards/?utm_source=freemium_newsletter&utm_medium=email&utm_campaign=monkey_rewards&aid=1ad591fe7662a1abb4ee34703&afl=1
http://eepurl.com/bxXeW9
http://us11.campaign-archive.com/home/?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a
http://us11.campaign-archive.com/feed?u=1ad591fe7662a1abb4ee34703&id=68dd58d34a

